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● El grup de CiU de Lla-
gostera va ser la llista més
votada en les eleccions mu-
nicipals del 2007 amb
1.281 vots, un 39,52% del
total, i va obtenir sis regi-
dors. Els grups que havien
format fins aleshores l’ano-
menada Entesa (els partits
d’esquerres ICV-EUiA-
EPM, PSC i ERC) van ob-
tenir també sis regidors i
sumaven junts 1.412 vots,
un 43,75% del total. La
clau per governar era a les
mans d’Independents per
Llagostera (IxLl), que va
obtenir un regidor. Final-
ment, el regidor d’Indepen-
dents per Llagostera,
Eduard Galobardes, va
pactar amb CiU i va fer al-
calde Fermí Santamaria.

Tots els portaveus dels
grups de l’oposició al con-
sistori llagosterenc qües-
tionen la capacitat de
l’equip de govern per fer-
los participar dels projectes
que s’endeguen. Critiquen,
concretament, que sovint
no són informats fins que
les decisions són preses.
Segons la portaveu d’ERC,
Eugènia Comas, «aquest
equip de govern té mal en-
tès el concepte de partici-
pació», i hi afegeix: «Per
ells participar vol dir asseu-
re’s en una taula i explicar
què han decidit.» Lluís
Postigo, exalcalde i porta-
veu del grup ICV-EUiA-
EPM a l’oposició, va de-
manar durant el ple del mes
de maig «més respecte a
l’oposició», i hi va afegir:
«Ja que representem gaire-
bé tants llagosterencs com
CiU», i també qualifica de
«freda» la relació que tenen
amb l’equip de govern. A
més, considera: «El fet que
muntin consells participa-
tius al marge de l’Ajunta-
ment, i que no hi convidin
els membres de l’oposició,
demostra un cert menys-
preu i menysteniment. Ja
no cap a nosaltres, sinó cap
a les persones que repre-
sentem.» En el seu cas,
considera que el fet d’haver
estat alcalde en les dues le-
gislatures anteriors pot mo-
tivar aquest distanciament,
i assegura que el seu grup té
molt clar, «des de les pri-
meres setmanes després de
les eleccions, que ara toca
fer d’oposició».

El portaveu del PSC, Je-
sús Torrent, afirma que
l’equip de govern no els in-

forma de temes dels quals
els hauria d’informar i no
els demana coses que ells
podrien fer. Des del seu
punt de vista, explica:
«L’equip de govern entén
la participació de la manera
següent: si vols ajudar, go-

vernes amb nosaltres. Si
no, no jugues.»

Propostes i mocions
Segons Postigo, el seu grup
presenta moltes propostes
al ple «i moltes s’aproven
però no s’acaben d’aplicar

mai més; això suposa un
menyspreu no només cap a
l’oposició sinó també cap
al ple». Hi afegeix que al-
tres mocions són rebutja-
des pels grups del govern
però posteriorment les
apliquen.

Jesús Torrent compar-
teix aquesta impressió que
les seves propostes a vega-
des són acceptades però no
aplicades. Eugènia Comas
valora positivament la ne-
gociació que van mantenir
respecte a les ordenances,

que va permetre arribar a
un acord, però assegura:
«Pel que fa als pressupos-
tos, per exemple, no ens
hem posat d’acord ni mai
ens hi posarem, perquè ve-
iem les coses d’una manera
molt diferent.»

Llagostera: l’oposició vol ser-hi
Els grups de l’oposició coincideixen a criticar que l’equip de govern no els convida a prendre part en la definició dels projectes municipals
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Població el 2008
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Cens en les eleccions
del 2007

� 5.262

Participació en les
eleccions del 2007

� 3.268 (62,11%)
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� 76 quilòmetres
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Govern:
� 6 regidors (CiU), 1

regidor (IxLl)

Oposició
� 2 regidors d’ICV
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La plaça de Catalunya de Llagostera, actualment en obres. / J.N.
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● Torrent explica que el seu grup està preocu-
pat per la falta de model de poble de l’actual
equip de govern. Critica que no tinguin pro-
jecte de futur i actuïn sense tenir res progra-
mat. Considera que «cal contenir molt la des-
pesa, i no es fa». Explica, per il·lustrar-ho, que
el pressupost de fires i festes és de 200.000
euros, i que el de serveis socials és de
150.000, una partida que considera que s’hau-
ria de reforçar. Troba excessiu el cost de la re-
captació, que xifra en 130.000 euros, i pensa
que «sortiria més barat encarregar el servei a
Xaloc». Com els altres grups de l’oposició,
veu innecessària en aquest moment la modifi-
cació de la plaça de Catalunya i pensa que hi ha
necessitats més urgents. El preocupa la falta de
recursos humans i materials
de la policia local i pensa que
el projecte del centre d’inter-
pretació de Can Caciques és
millorable i que, atesa la si-
tuació econòmica actual, «de
moment hauria de quedar en
un segon terme».

LA FITXA

● Comas explica que en el seu programa te-
nien un punt bàsic, que era l’hospital gerià-
tric. La seva intenció de govern era començar
els tràmits per construir-ne un de nou. Explica
que aquest punt també era en el programa de
CiU «però a hores d’ara encara no han fet
res». Des del seu punt de vista, les polítiques
socials i educatives coixegen, i critica la falta
de projectes de futur. Acusa l’equip de govern
de fer política «sense visió de futur». Recla-
ma, com el grup d’ICV, una escola d’adults, i
explica que la seva idea és aprofitar per a
aquest fi una part de Can Roig. Considera que
cal contenir la despesa i que el problema no ve
d’ara, sinó de fa tres anys enrere. Ho justifica
dient que quan ells van deixar el govern hi ha-
via un romanent econòmic
important i que l’actual
equip de govern l’ha gastat
«una mica a la babalà». Està
satisfeta de les actuacions
que s’han fet a les urbanitza-
cions i també del projecte
del pla de barris.

● Postigo reconeix que durant aquest mandat
el nivell d’inversió executada ha estat impor-
tant, però recorda que bona part són projectes
que va engegar l’antic equip de govern, i que
l’actual ha disposat de gairebé els dos milions
d’euros obtinguts dels plans de Zapatero, els
quals, d’altra banda, celebra. Valora positiva-
ment el pla de barris, que garantirà les inver-
sions del mandat que ve. Considera que el
projecte de Can Boadas «és un dels grans er-
rors de l’equip de govern, perquè ja hi ha una
zona industrial amb parcel·les i naus buides».
Pensa que el tanatori és un altre dels projectes
urgents. «Hi havia un bon espai i el canvi que
pretén l’equip de govern n’ajorna l’execució
sense data.» Considera també urgent condi-
cionar els carrers Panedes i
Camprodon (antiga C-65
que travessa el poble), i en-
tén que si la Generalitat no
ha inclòs en els pressupostos
aquesta actuació és perquè
l’Ajuntament no hi ha insis-
tit.

«Cal un hospital
geriàtric nou»

Eugènia Comas (ERC)Jesús Torrent (PSC)

«Cal contenir la
despesa i no es fa»

Lluís Postigo (ICV-EUiA-EPM)

«És urgent condicionar
el carrer Panedes»

ELS AJUNTAMENTS DES DE L’OPOSICIÓ


